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بازگشت برادران عالميان
به تمرين در پاركينگ خانه!

ــس روى ميز ايران مى گويد، در  ملى پوش تني
شرايط قرنطينه به همراه برادرش نوشاد در پاركينگ 
خانه تمرين مى كنند تا فرم بازى خود را نگه دارند.

ــت تمرينى خود  ــاره وضعي ــا عالميان درب نيم
ــدند  ــه و اينكه دوباره مجبور ش ــرايط قرنطين در ش
ــان كرد: خدا را  ــه تمرين كنند، بي ــگ خان در پاركين
ــكر پاركينگ خانه ما هميشه هست و آنجا تمرين ش

ــه بوده و خواهد بود.   مى كنيم. اين پاركينگ هميش
ــا تمرين مى كنيم تا  ــاد تقريبا هر روز آنج من و نوش
ــدن و فرم تمرينى خود را حفظ كنيم. فعلا  حداقل ب
ــت و ليگ  ــابقه اى نيس ــه ماه ديگر هيچ مس هم تا س
ــد. در اين  ــه هم كه تعطيل ش تنيس روى ميز فرانس
مدت نزديك به هشت مسابقه كه قصد شركت در آن 
را داشتيم به دليل شيوع ويروس كرونا لغو شد و تمام 

برنامه ريزى ما بهم ريخت.
ــش كه تعويق  ــخ به اين پرس ــان در پاس عالمي
ــد  ــابقات انتخابى المپيك به نفع او و برادرش ش مس
ــانس  ــت چون ش يا خير، تاكيد كرد: زياد فرقى نداش
ــايد به نفع نوشاد  ــب سهميه را داشتيم. البته ش كس
نشد چون در فرم خوبى بود و در رنكينگ 60 جهان 
ــگ افت كردم زيرا  ــم قرار گرفت. اما من در رنكين ه
ــوب نبود. در  ــن المللى خ ــابقات بي ــم در مس نتايج
ــار زيادى روى من بود. نفر اول تيم  ليگ فرانسه فش
ــتر تمركزم را بر روى ليگ فرانسه  بودم بنابراين بيش

گذاشته بودم.
او در مورد دليل تغيير تيم خود در ليگ فرانسه 
ــه لغو شده  تصريح كرد: به ما اطلاع دادند ليگ فرانس
ــپتامبر 2020 آغاز مى شود.  ــت و فصل بعدى س اس
ــد نه تيمى حذف و نه اضافه شود و فقط نقل  قرار ش
ــم را تغيير دادم.   ــود. من نيز تيم و انتقالات انجام ش
ــه  ــه تيم اول ليگ برتر فرانس تيم جديدم جزو دو س
ــت و بازيكنان خوبى دارد. يك بازيكن چينى دارد  اس
ــت و خب تمرين با اين بازيكنان ــيار قوى اس كه بس

 مى تواند باعث ارتقاى من شود.
ــن مقدارى  ــم قبلى م ــه داد: تي ــان ادام عالمي
ــم عقب افتاد و  ــود و در رده بندى ه ــده ب ضعيف ش
ــترس و فشار براى ما  ــئله باعث ايجاد اس همين مس
ــرايط بهترى دارد كه و  ــده بود اما تيم جديدم ش ش
همين موضوع از لحاظ روحى و روانى هم بهتر است. 

اميدوارم نتايج خوبى با اين تيم بگيرم.
ــش كه نوشاد هم قرار  ــخ به اين پرس او در پاس
ــت: فكر نمى كنم  ــود را تغيير دهد، گف ــت تيم خ اس
ــتند  ــاد خوب بود و حتى در ليگ داش چون تيم نوش

اول مى شدند كه ادامه رقابت ها لغو شد.

چهره

سرمربى تيم فوتبال سپاهان گفت: به نظرم نحوه 
تمرين در خانه مثل شو و نمايش مى ماند چون فوتبال 

بايد گروهى باشد.
ــم فوتبال  ــرمربى تي ــه نويى س  اميرقلع

ــااالله ويروس  ــرد: ان ش ــار ك ــپاهان اظه س
ــود چرا كه  ــريعتر نابود ش كرونا هر چه س
شرايط سختى است و با شروع موج دوم 

ــروس  از لحاظ  ــن وي اي
مردم  ــه  ب اقتصادى 

ــر  به خصوص قش
ــر   پذي ــيب  آس
مى آيد.  فشار 
م  ر ا و ــد مي ا

دولتمردان 
و 

ــكر  ــند و تش ــئولان به فكر دغدغه هاى مردم باش مس
ــانى كه مخلصانه كار كرده و ايثار  ويژه مى كنيم از كس
ــئولان بعد از رفع مشكلات بايد  مى كنند و مس

تقديرى از اين عزيزان كنند.
ــات تيم ما  ــه داد: تمرين او ادام
ــا به صورت  ــاير تيم ه هم همانند س
ــا به نظرم  ــود، ام آنلاين انجام مى ش
ــو  و نمايش  ــوه تمرين مثل ش اين نح
مى ماند، چون فوتبال بايد گروهى باشد 
و در داخل زمين مسابقه انجام شود. اگر 
ــوق و درگيرى ها نباشد تمرين  شور و ش
ــابقه فوتبال هم  ــدارد و مس ــردن لذت ن ك
ــون 2 قضيه از همه  ــد. البته اكن مزه نمى ده
ــلامت جامعه و بحث  ــائل مهم تر است يكى س مس
ــكلات و دغدغه هاى اقتصادى مردم است  ديگر مش
و به تنها چيزى كه نبايد فكر كنيم فوتبال است. از 
على كريمى، سيد جلال حسينى و افراد ديگر كه 
ــكر مى كنم  كار هاى پهلوانانه انجام مى دهند تش
ــپاهان و بازيكنان ما هم كار هايى  ــگاه س و باش
ــاگرد خودم در  ــيد جلال ش انجام مى دهد. س
ــتم و اين  ــود و اين توقع از او داش ــم ملى ب تي

بازيكن را خيلى دوست دارم.
قلعه نويى درباره اينكه در روز هاى 
ــه كارى مى كند،  ــال چ ــدون فوتب ب
ــال ما در خانه  ــت: به هر ح گف
ــار  كن در  ــتر  بيش

ــاله همه تجربه ها را  ــتيم و در اين چند س خانواده هس
ــرايط سختى است.  ــتيم و ش به غير از اين مدل را داش
ــترين دغدغه ام مردم، سلامت جامعه و مشكلات  بيش
ــتند و  ــار هس ــت. مردم تحت فش ــادى مردم اس اقتص
ــد و  اگر كار نكنند  ــى از آن ها دغدغه مالى دارن گروه
به چه صورت مى توانند خرج زن و بچه خود را بدهند. 
ــد، چون با اين شرايط  اميدوارم دولت چاره اى بينديش

كار كردن سخت است.
*حقـى از هيـچ تيمى در بـالا و پايين جدول 

نبايد ضايع شود 
قلعه نويى درباره راهكارش براى پايان دادن ليگ 
ــا تجربه اى  ــت، گفت: به هر حال ب ــر فوتبال چيس برت
ــرده ايم و با  ــتيم كه قبلا آن را تجربه نك ــه رو هس روب
ــرايط زمان بايد به ما اجازه بدهد. ما دنبال اين  اين ش
هستيم كه حقى از هيچ تيمى در بالا و پايين جدول و 
ــين ليگ دسته يك ضايع نشود  حتى تيم هاى صدرنش
ــام قهرمانى را  ــنهاد هاى الكى بدهيم و ج و نبايد پيش
بگوييم كه به يك تيم بدهند. به نظرم هر اظهار نظرى 
كنيم غيركارشناسى است، چون فيفا، يوفا و اى اف سى 
ــر اين بيمارى  ــتند و كل دنيا درگي ــه قبلى نداش تجرب
هستند. برخى از افراد براى اينكه خودشان را در ميان 
هواداران عزيز كنند حرف هايى مى زنند كه اين حرف ها 
درست نيست، چون فوتبال  و قهرمانى ها تمام مى شود 
ــه و دغدغه اقتصادى  ــلامتى جامع ــئله س و اكنون مس
ــت و اين زمان به پايان مى رسد و فوتبال  مردم مهم اس

ادامه پيدا مى كند.

* بعـد از گذشـت زمـان بايد دربـاره فوتبال 
نظرات كارشناسانه داد 

ــائل يك  ــزود: به نظرم جهان بعد از اين مس او اف
ــود و اميدوارم براى ما ايرانى ها اين  مدل ديگرى مى ش
ــود و دنبال انسانيت، معرفت و  ــائل درس عبرت ش مس
ــا تلنگرى مى زند  ــدارى  برويم. خداوند به م ــلاق م اخ
ــى مى افتد كه بايد خود را  ــه خودمان بياييم و اتفاقات ب
ــم چرا حرف هاى  ــفانه نمى دان ارزيابى كنيم، اما متاس
ــوى برخى از افراد زده مى شود. به هر  ــبى از س نامناس
حال بعد از گذشت زمان بايد نظرات كارشناسانه انجام 
ــت و ما  ــود. در حال حاضر بحث فوتبال مطرح نيس ش
ــويم و اشتباهات  ــانيت ش بايد از آدميت تبديل به انس

گذشته خود را برطرف كرده  و طلب مغفرت كنيم.
قلعه نويى بيان كرد: همه تيم ها حق دارند و ذى 
ــتند و از همه پيشكسوتان درخواست دارم كه  نفع هس
ــت كه  ــال پيش برنگردند. وظيفه من اين اس به 50 س
ــت به او احترام  حتى يك نفر يك روز از من بزرگتر اس
ــته شويم درست  ــير مطالب گذش بگذارم و اينكه ما اس
نيست. ما بايد به سمت انسانيت و اخلاق مدارى برويم. 
ــازمان  ــيون فوتبال و س همچنين  اجازه بدهيم فدراس
ــد، راه حلى براى  ــكلات حل ش ليگ بعد از اينكه مش
ــند و يك تصميم دسته جمعى  بازى هاى ليگ بيانديش
ــورد. آزادى،  ــكل برنخ ــه هيچ تيمى به مش ــد ك بگيرن
ــتند و ما  ــت و صداقت اصل هاى مهم زندگى هس عدال
ــيم تا جامعه ما به سمت  ــائل باش بايد به فكر اين مس

آنچه لياقت دارد در نهايت برود.

گزينه هاى مديرعاملى 
پرسپوليس چه كسانى هستند؟

ــت تا چند روز آينده، مديرعامل باشگاه  قرار اس
پرسپوليس تهران انتخاب شود.

ــدى محمدنبى  ــرب و مه ــرج ع ــتعفاى اي  اس
ــپوليس و همچنين  ــگاه پرس ــره باش ــت مدي از هيئ
ــرد از مديرعاملى  ــن انصارى ف كناره گيرى محمدحس
ــده تا اين باشگاه تنها با 3 عضو  ــگاه سبب ش اين باش
به فعاليت خود ادامه دهد. در حال حاضر هم مهدى 
رسول پناه سرپرست مديرعاملى محسوب و قرار است 

مديرعامل پرسپوليس تا آخر هفته مشخص شود.
ــول پناه گزينه اصلى  ــود مهدى رس گفته مى ش
ــمى هم  ــت و در كنار او مهرداد هاش مديرعاملى اس
ــويى ديگر شنيده مى شود  ــانس بالايى دارد. از س ش
ــتگى  ــه به دليل قانون بازنشس ــى اكبر طاهرى ك عل
ــوب  ــپوليس كنار رفت هم ديگر گزينه محس از پرس
ــود، اما هنوز اين خبر تائيد نشده است. گزينه  مى ش
ــه در گفت وگويى، بيان  ــت. او ك آخر رضا درويش اس
ــنهادى براى حضور  ــرد: وزير ورزش و جوانان پيش ك
ــگاه پرسپوليس نداده است، اما  او در مديرعاملى باش
ــرخ ها  ــال دارد در روز هاى آينده مديرعامل س احتم
ــود. مديرعامل پيشين باشگاه سايپا از مدت ها قبل  ش
در تدارك حضور در پرسپوليس بوده و افرادى، چون 
ــود مى ببيند و بايد ديد وزير  على پروين را حامى خ
ورزش موافق حضور او در پرسپوليس است يا خير؟

پاسخ منفى بشار به پيشنهاد 
پرسپوليسى ها

ــن، هافبك عراقى سرخ ها به پيشنهاد  بشار رس
تمديد قرارداد پرسپوليسى ها پاسخ منفى داد.

ــم فوتبال  ــى تي ــك عراق ــن، هافب ــار رس  بش
ــگاه رو به  ــن باش ــراردادش با اي ــه ق ــپوليس ك پرس
ــام داده كه  ــگاه پيغ ــت به مديران اين باش اتمام اس
ــده و تصميمى براى  ــته ش از بدقولى هاى آن ها خس
تمديد قرارداد ندارد. بشار رسن در فصل جارى فقط 
ــگاه پرسپوليس  5 درصد از مبلغ قراردادش را از باش
ــت  ــگاه ناراحت اس ــئولان باش دريافت كرده، از مس
ــر بازيكنان  ــى ديگ ــه دريافت ــت ك ــن درحاليس و اي
ــد. هافبك عراقى  ــه 50 درصد مى رس ــپوليس ب پرس
ــكلات مالى و عقب افتادن  ــپوليس به خاطر مش پرس
مطالباتش تصميم گرفته به دوران حضورش در جمع 
سرخپوشان پايان دهد. البته هنوز اين موضوع قطعى 
ــت و بايد ديد آيا مديران جديد پرسپوليس نظر  نيس

بشار را جلب مى كنند يا خير؟

دريچه

ل ا ا گ

قلعه نويى:

 تمرينات در خانه به نوعى شو و نمايش است
 اجازه بدهيم مسئولان فوتبال يك تصميم دسته جمعى بگيرند

ماجراى پول واريزى فيفا به حساب كى روش چيست؟

خزانه دار فدراسيون فوتبال مى گويد فيفا حقوق 
ــتيارانش  باقى مانده و پاداش كى روش و همچنين دس
ــه جام جهانى  ــاداش ايران براى صعود ب ــل پ را از مح

روسيه واريز كرده است.
بيش از يك سال بعد از جدايى كارلوس كى روش 
ــم ملى فوتبال ايران و اتمام قرارداد او و كادرفنى  از تي
تيم ملى با فدراسيون فوتبال، اسناد مالى منتشر شده 
ــده به حساب اين مربيان موجب  از مبالغ پرداخت ش

بروز برخى ابهامات در همكارى طرفين شده است.
ــده، حدود 25 درصد (20  ــناد ارائه ش طبق اس
ــى روش و 5 درصد كادرفنى) از پاداش جام  درصد ك
ــاب كادرفنى سابق تيم  جهانى 2018 روسيه به حس
ــليمانى، خزانه دار  ــت كه على س ــده اس ملى واريز ش

ــى اين موضوع گفت:  ــيون فوتبال، درباره چراي فدراس
ــيار ساده است. طبق قرارداد، 10 درصد از  موضوع بس
پاداش صعود به جام جهانى روسيه متعلق به كارلوس 
كى روش بود. از طرفى دستمزد پرداخت نشده مربيان 
تيم ملى هم از طريق اين پاداش پرداخت شده است.

ــيون فوتبال درباره اين موضوع  خزانه دار فدراس
ــرد و گفت: پاداش صعود  ــترى ارائه ك توضيحاتى بيش
ــت ميليون دلار بود كه 10 درصد  به جام جهانى هش
ــود. از طرفى 900  ــن مبلغ 800 هزار دلار مى ش از اي
ــزار دلار بابت قرارداد كى روش از جام جهانى تا جام  ه
ملت ها از اين محل پرداخت شد كه جمعا يك ميليون 
ــل از جام جهانى نيز  ــود. از قب و 700 هزار دلار مى ش
ــتمزد كى روش را به طور كامل پرداخت نكرده  ما دس

بوديم و از همين طريق حقوقش پرداخت شد.
ــده به  ــاير مبالغ پرداخت ش ــليمانى درباره س س
ــاداش جام جهانى  ــدود 5 درصد از پ ــى كه ح كادرفن
ــى قراردادهاى  ــرد: مربيان تيم مل ــود، اظهار ك مى ش
ــه فيفا  ــناد موجود ب ــتند كه طبق اس ــى داش متفاوت
ــاه حقوق خود را نگرفته  ــد. آن ها به مدت 6 م ارائه ش
ــوان مابقى حقوق اعلام  ــد كه جمع كل آن به عن بودن
ــز كردند. هيچ  ــم از همين طريق واري ــد و آن ها ه ش
ــى واريز ــرمربى تيم مل ــاب س ــى به حس ــغ اضاف مبل

 نشده است.

خالد شفيعى بازيكن شيرازى تيم سايپا:
 فوتبال شيراز 

به قهقرا رفته است

ــايپا در خصوص تعطيلات ليگ  ايلنا: مدافع س
ــرى در فضاى مجازى  ــر و تجربه جديد مجرى گ برت
ــرايط  ــفيعى در خصوص ش ــرد. خالد ش ــت ك صحب
ــى و از راه دور در دوران تعطيلى  ــات اختصاص تمرين
ــت: در حال حاضر كه همه در  ــابقات اظهار داش مس
ــتيم و تمرينات گروهى تعطيل است و  قرنطينه هس
ــورت اختصاصى و طبق برنامه كادرفنى تمرين  به ص
ــان قلعه نويى اين مدل  ــم ولى به قول اميرخ مى كني
ــت و تا وقتى  ــخره بازى اس تمرين كردن يه جور مس
ــى فايده   ــن و با بازيكنان ديگر درگير نباش روى چم
ــرايط به  ــريعتر ش چندانى ندارد و اميدوارم هرچه س

حالت عادى برگردد.
ــت ليگ چه خواهد  ــورد اينكه سرنوش وى در م
ــى بگيرد هم  ــازمان ليگ بايد چه تصميم ــد و س ش
گفت: فعلاً زود است كه بخواهيم در موردش صحبت 
ــرايط چه مى شود  كنيم و بايد صبر كنيم و ببينيم ش
ــر مى گردد و  ــه حالت عادى ب ــاع چه زمانى ب و اوض
فرصت ادامه مسابقات وجود دارد يا نه. از طرفى بدن 
ــد بروند دوره  ــت كرده و دوباره باي ــان همه اف بازيكن
ــكل زمان مى رود  ــازى و يك ماه هم به اين ش بدنس
ــرايط  ــابقات در اين ش و فكر مى كنم ادامه دادن مس

خيلى سخت است.
ــر ليگ تعطيل  ــايپا در مورد اينكه اگ مدافع س
شود بايد در اين مقطع قهرمان را مشخص كرد يا نه 
ــت  هم توضيح داد: اين به هر حال موضوع مهمى اس
و به نظرم فدراسيون بايد با كدخدامنشى يك جورى 
ــترى به  ــيب بيش قضيه را حل كند و اجازه ندهد آس
ــود. به نظرم بهتر است فعلاً صبر  فوتبال ايران وارد ش
ــكان ادامه ليگ وجود دارد يا نه و  كنيم تا ببينيم ام
اگر امكانش نبود مى شود در مورد اين مسائل تصميم 
ــت  ــرايط هم به نظرم بهتر اس گيرى كرد و در اين ش
ــورها درگير  فيفا خودش تصميم بگيرد تا فوتبال كش

اختلافات داخلى نشود.
ــفيعى در مورد روى آوردنش به مجرى گرى  ش
ــرد: چند وقت  ــان ك ــاى مجازى هم خاطرنش در فض
ــده بود  ــش در مورد اين موضوع با من صحبت ش پي
ــت آزاد داريم  ــت و وق ــه فوتبال تعطيل اس و الان ك
ــرايطش پيش آمد و به عنوان يك تجربه جديد به  ش
ــود. وقتى اين كار را انجام  ــگاه كردم كه جالب ب آن ن
دادم ديدم واقعاً چقدر مجرى گرى كار سختى است و 

جا دارد به همه مجريان خسته نباشى بگويم.
ــد دارد مثل چهره هاى  ــورد اينكه قص وى در م
ــازى به مجرى گرى  ــهور فوتبال دنيا كه بعد از ب مش
ــد (مثل گرى لينه كر يا رودگوليت) او هم  روى آوردن
ــد  ــته باش چنين تصميمى براى بعد از فوتبالش داش
ــئولان شبكه استانى فارس  هم پاسخ داد: من از مس
مى خواهم كه استعداد مجرى گرى من را ببينند و در 
اين مدت هم خيلى ها اعتقاد داشتند كه استعدادش 
ــه اى براى اين كار  ــوخى برنام را دارم. ولى جدا از ش
ندارم و قصد دارم بعد از دوران بازى مربيگرى كنم و 
علاقه زيادى به اين كار دارم و مى توانم مربى موفقى 
ــايپا در مورد اينكه كار در يك رسانه  شوم. مدافع س
ــان از عرق و علاقه اش به  ــتان فارس نش اينترنتى اس
ــت هم گفت: هركسى زادگاه خودش را  زادگاهش اس
ــيراز و فارس يك زمانى مهد فوتبال  دوست دارد. ش
ــتعدادهاى زيادى را به فوتبال ايران معرفى  بود و اس
ــم ولى بازيكنان  ــن خودم را بين آنها نمى دان كرد. م
ــد و اين دو تيم به  ــد كردن بزرگى در برق و فجر رش
قهرمانى ها و عنوان هاى خوبى رسيدند. روزى بود كه 
ــپوليس مى خواستند به شيراز بيايند  استقلال و پرس
ــان مى لرزيد ولى  با برق و فجر بازى كنند تن و بدنش
ــورد بى توجهى قرار گرفته و به  ــيراز م الان فوتبال ش

قول نقى معمولى به قهقرا رفته است.
ــاب مختلفى كه  ــفيعى در پايان در مورد الق ش
ــم توضيح داد: بله من  ــش به او داده اند ه در تيم هاي
ــتم كه لقب زياد دارم. در تراكتور  جزو بازيكنانى هس
هواداران خوب اين تيم به من لقب آرتا توران داده اند. 
ــم به من لقب  ــواداران محترم اين تي ــپاهان ه در س
ــب آر پى جى زن دادند و  ــامورايى دادند. يك جا لق س
ــت  ــر هم بود. همه اين القاب را دوس چند لقب ديگ
دارم ولى سامورايى فكر مى كنم بيشتر به من مى آيد 

و ماندگارتر شد.

خليل زاده
 به استقلال برمى گردد؟ 

ــه بازگشت به  ــماعيل خليل زاده در انديش اس
ــتقلال است. كمى پيش از انتخاب شدن  باشگاه اس
احمد سعادتمند به عنوان مديرعامل جديد باشگاه 
ــماعيل خليل زاده رئيس هيئت مديره  استقلال، اس
اين باشگاه كه به تازگى از بيمارستان مرخص شده 
ــتعفا داد تا اين شائبه پيش بيايد  بود از سمتش اس
ــتقلال  ــعادتمند در اس كه او مخالف مديرعاملى س
ــعادتمند از  ــتعفاى خليل زاده، س ــت. پس از اس اس
ــتقلال خبر  ــت قطعى او به هيئت مديره اس بازگش
ــود مديرعامل جديد استقلال در  داد و گفته مى ش
ــى براى بازگرداندن  روزهاى اخير تلاش هاى فراوان

خليل زاده به استقلال انجام داده است.
ــود تلاش هاى سعادتمند  اكنون گفته مى ش
براى بازگرداندن خليل زاده نتيجه داده و به احتمال 
زياد خليل زاده كه به ويروس كرونا مبتلا شده بود، 
ــود، كارش را در  ــس از گذراندن دوران نقاهت خ پ

باشگاه از سر خواهد گرفت.
سعادتمند روز يكشنبه هم در تماسى تلفنى با 
خليل زاده، در خصوص مسائل باشگاه با او گفت وگو 

كرد.

ا ش ك ا شف خال
خبر

آرات حسينى در آكادمى ليورپول چه مى كند؟
قطرى ها مى خواستند او را به بارسلونا ببرند

ــن مى كند و پدرش  ــن روزها در آكادمى ليورپول تمري ــينى اي آرات حس
روياهاى بزرگى را براى آينده او در اروپا متصور است.

ــينى، پسر نابغه ايرانى كه در همان سن خردسالى به يك چهره  آرات حس
ــهور تبديل شد، اين روزها به همراه پدرش در ليورپول به سر مى برد. آرات  مش
كه الان 6 ساله است، به واسطه انجام حركت فوق العاده ورزشى در اينستاگرام 
ــت، در فوتبال هم به يك نابغه  ــهرت پيدا كرد، اما با تمرينات زيادى كه داش ش
ــن پايين آرات و قوانين  ــد. او به آكادمى ليورپول راه پيدا كرده، اما س تبديل ش
سفت و سخت فيفا در زمينه منع باشگاه ها از عقد قرارداد با بازيكنان در سنين 
ــر ايرانى و پدرش در حال بررسى پيشنهادات از  ــده تا فعلا اين پس كم باعث ش
ــر اروپا باشند. پدر آرات فعلا نمى تواند درباره آينده پسرش كه به عنوان  سراس
يك نابغه بين المللى نامش در اروپا هم بر سر زبان ها افتاده پيش بينى دقيقى 
داشته باشد، اما او مطمئن است در آينده آرات را در يكى از باشگاه هاى بزرگ 

اروپايى خواهيم ديد.
ــور  ــع اين نابغه ايرانى را در كش ــينى، پدر آرات  آخرين وض ــد حس محم

انگليس تشريح مى كند.
*آرات فعلا در آكادمى ليورپول تمرين مى كند

ــت به ايران نداريم. البته  ــتيم و قصدى هم براى بازگش ما در ليورپول هس
براى تعطيلات مى خواستيم چند هفته اى به ايران بياييم كه به خاطر لغو شدن 
ــطه شيوع ويروس كرونا حاكم است،  ــرايطى كه در تمام دنيا به واس پروازها و ش
ــد. آرات در آكادمى ليورپول تمرين مى كند، اما به خاطر موانعى كه  ــر نش ميس
باشگاه ها در عقد قرارداد حرفه اى با بازيكنان در سن پايين دارند، فعلا ليورپول 
ــال هاى اخير ديديم كه باشگاه هاى  ــما آرات را جذب كند. در س نمى تواند رس
ــيتى هم از سوى فيفا به خاطر زير پا گذاشتن همين  بزرگى همچون منچسترس

قوانين حرفه اى نقره داغ شدند.
 *از آرسنال و منچستريونايتد هم پيشنهاد داشتيم

ــتعداد او را كه ديد، كاملا  ــران باشگاه ليورپول بازى آرات و اس يكى از س
ــال چگونه مى تواند اين كارها را  ــن و س تعجب كرد و گفت اين بچه در اين س
ــى ليورپول راه پيدا  ــد تا آرات به آكادم ــد. بعد از آن مقدمات كار فراهم ش بكن
ــتيم چون آرات طرفدارهاى زيادى در  كند. ما فعلا منتظر اتفاق هاى بعدى هس
ــگاه آرسنال از ما دعوت  ــى پيدا كرده است. حتى باش ــگاه هاى انگليس بين باش

ــك روز ما به  ــه آنجا ببريم. حتى ي ــاه آرات را ب ــه حداقل براى 3، 4 م ــرد ك ك
ــتريونايتد رفتيم. ليورپولى ها خيلى برايشان مهم است كه آرات  آكادمى منچس
ــتعداد او باخبر هستند. بعد از رفتن ما به منچستر يكى  را نگه دارند چون از اس
ــه به ما اعتماد كنيد و  ــگاه ليورپول به خانه ما آمد و گفت ك ــدگان باش از نماين

همين جا بمانيد.
*كسى كه ما را به انگليس آورد، گفت قرارداد 12 ساله ببنديم!

ــاى ما را ــد و هزينه ه ــس ش ــه انگلي ــا ب ــث آمدن م ــه باع ــخصى ك ش
ــم. طبق قول و  ــاله امضا كني ــت بايد قرارداد 12 س ــه يك باره گف ــى داد، ب  م
ــراى من  ــا او گفت ب ــاله ببنديم، ام ــرارداد 3 س ــتيم ق ــى مى خواس ــرار قبل ق
ــاله مخالفت كردم  ــرارداد 12 س ــن هم با ق ــى ندارد. م ــاله ارزش ــرارداد 3 س ق
ــود، بگويد  ــه بزرگ مى ش ــال ديگر ك ــودم گفتم آرات چند س ــون پيش خ چ
ــه هاى مختلف  ــادى اينجا از مديربرنام ــنهادات زي ــرا اين كار را كردى. پيش چ
ــتند. آنها ــدت هس ــاى بلندم ــر قرارداده ــه فك ــه ب ــه هم ــم ك ــت كردي درياف

ــال ديگر امضا  ــايد 10 س ــد در اولين قرارداد حرفه اى آرات كه ش ــى خواهن  م
شود، شريك باشند.

*نمى خواهم آرات براى انگليس يا اسپانيا بازى كند
خود آرات بارسلونا را دوست دارد. قطرى ها از مدت ها قبل كه ما در ايران 

ــد از مذاكره با ما تلاش كردند آرات  ــتادند و بع بوديم، وكلاى گردن كلفت فرس
ــت. فيفا در سايت  ــدند چون منع قانونى داش ــلونا ببرند، اما موفق نش را به بارس
خودش چندى پيش از آرات به عنوان يك پسر 5 ساله بابلى نام برد كه پا جاى 
ــى مى گذارد. به خاطر همين آرات كاملا شناخته شده و هر باشگاهى روى  مس
ــت بگذارد، كاملا زير ذره بين است. ما شهروند ايران هستيم و قصد هم  آن دس
نداريم تابعيت كشور ديگرى را بگيريم، به خاطر همين كار ما سخت تر هم مى 

شود. من نمى خواهم آرات در آينده براى انگليس يا اسپانيا بازى كند.
*ليورپول عكس با آرات را ممنوع كرده

ــتيم؛ وگرنه به  ــزاى تحصيلى گرفتيم و با اين مجوز در انگليس هس ما وي
ــتيم اينجا باشيم. ليورپول هم كه الان آرات را  خاطر قرارداد فوتبالى نمى توانس
ــى خودش جذب كرده، گفته هيچ كس حق عكس گرفتن با اين بچه  در آكادم
ــان باشد كسى با آرات عكسى  را ندارد. حتى چند نفر را مامور كردند تا حواسش
نگيرد تا برايشان دردسر نشود. اگر آرات چهره شناخته شده اى نبود، شايد اين 
دردسرها نداشتيم، اما به خاطر بازتاب فضاى مجازى آرات كاملا يك چهره بين 

المللى شده است.
*نايك و آديداس به خاطر تحريم ها سمت ما نمى آيند

ــورت  ــادى براى آينده او مش ــا افراد زي ــا ب ــت و م ــاله اس آرات الان 6 س
ــت هاى  ــه مديربرنامه خيلى از فوتباليس ــا فاضلى ك ــم. حتى محمودرض كردي
ــتن اصلا فكر  ــرد. به برگش ــا را راهنمايى ك ــت، م ــى بوده و هس ــى ايران بزرگ
ــت، اما برخى موانع  ــرفت آرات فراهم اس ــى كنيم. اينجا همه چيز براى پيش نم
قانونى وجود دارد. بعد از تعريف و تمجيد فيفا تمام نگاهها روى آرات زوم است. 
ــى توانند با آرات قرارداد امضا كنند، اما  ــك و آديداس به خاطر تحريم ها نم ناي
ــد كه آن ها براى قرارداد بستن با آرات حسينى  ــيد روزى مى رس مطمئن باش

رقابت خواهند كرد. آن روز خيلى هم دير نيست.
*صحبت از تزريق استروئيد مسخره است

ــايعات و صحبت هاى اينچنينى كه پدر آرات به او استروئيد تزريق مى  ش
كند، از چند سال قبل زياد بود. آرات تست هاى زيادى در ايران داده و اين جا 
هم تست هاى زيادى از او گرفته شده. اين شايعات مسخره است و نمى خواهم 
ــت و به  به آنها فكر كنم يا درباره اش حرف بزنم. تمركز ما روى آينده آرات اس

اين مسائل فكر نمى كنيم.

با وجود اختيارات محمد بنا
چه كسى مدير فنى تيم ملى كشتى فرنگى مى شود؟

ــن رنگرز از مديريت فنى تيم  پس از كناره گيرى حس
ملى كشتى فرنگى، حالا متوليان فدراسيون در آستانه انتخاب 
ــين وى قرار گرفته  ــى براى معرفى جانش ــخت و حساس س
ــوى  ــن رنگرز با دريافت حكمى از س اند.  چندى پيش حس
ــعه آموزش هاى ــت دفتر توس وزير ورزش به عنوان سرپرس

ــد.  ــتعداديابى وزارت ورزش و جوانان منصوب ش ــه و اس  پاي
ــئوليت سخنگويى فدراسيون كشتى  بدين ترتيب وى از مس
ــتى فرنگى كناره گيرى كرد تا در  ــر فنى تيم ملى كش و مدي
ــتم مديريتى وزارت ورزش ايفاى  پست جديد خود در سيس

نقش كند.
كمى بعد از كناره گيرى رنگرز، فدراسيون كشتى وارد 
ــى، داور المپيكى و رئيس  ــم امام ــد و محمد ابراهي عمل ش
ــخنگوى  ــيون را به عنوان س ــين كميته داوران فدراس پيش
ــوان آن را با توجه  ــى كه مى ت ــد منصوب كرد. انتصاب جدي
ــتم  ــه خصوصيات اخلاقى امامى و تجارب بالاى او در سيس ب
اجرايى فدراسيون، بسيار معقول و منطقى دانست. اما بخش 
ــان مديريت فنى در  ــن رنگرز كه هم ديگرى از وظايف حس
ــتى فرنگى است، همچنان بلاتكليف باقى مانده  تيم ملى كش
و فدراسيون كشتى همچنان به دنبال انتخاب بهترين گزينه 
ــئوليت حساس و تاثيرگذار است. حساس از آن  براى اين مس
ــد تيم ملى بايد در تيمى مديريت  جهت كه مدير فنى جدي
ــت و طبيعتا  ــرمربيگرى آن بر عهده محمد بنا اس كند كه س
ــرمربى  ــر تا صد اوضاع و احوال تيم ملى زير نظر  اين س صف
ــه به توان و  ــش از اين رنگرز با توج ــت. پي قرار خواهد داش
دانش بالاى مديريتى و تجربه همكارى با محمد بنا به عنوان 

ــبق و عضو كادر فنى، توانسته بود به خوبى در  ملى پوش اس
نقش مدير فنى تيم ملى ايفاى نقش كند. اما بى شك كمتر 
كسى مى تواند مثل حسن رنگرز در كنار نام بزرگى همچون 
محمد بنا قرار گيرد و به عنوان مدير فنى تيم ملى به فعاليت 
ــود. ضمن اينكه  ــى روبره و نش ــكل خاص بپردازد، اما با مش
ــوب رنگرز يكى از افراد كارآمد و مورد وثوق محمد بنا محس
 مى شد و به گفته و گواه سرمربى و مربيان تيم ملى، رفتنش 
به وزارت ورزش خلاء محسوسى را در كشتى به وجود خواهد 
آورد. هر چند تاكنون گزينه هاى متعددى به عنوان جانشين 
حسن رنگرز در كادر فنى تيم ملى كشتى فرنگى مطرح شده 
ــتانه انتخاب حساس و مهمى  ــتى در آس ــيون كش اما فدراس
ــتباهى در اين انتخاب مى تواند حواشى  قرار دارد كه هر اش
مختلفى را در تيم ملى ايجاد كند. كمااينكه تيم ملى كشتى 
ــى را تجربه  ــال هاى قبل نيز بارها چنين حواش فرنگى در س
ــت كه در آن زمان هم اختلافات سرمربى  كرده و يادمان هس

و مدير فنى تيم ملى باعث مشكلات مختلفى شده بود.

اصرار برخى را براى پايان ليگ متوجه نمى شوم
ــكان برگزارى  ــپوليس گفت: ام ــرمربى پرس س
ــود دارد و علت اين همه  ــب وج ليگ در زمان مناس
ــه و اصرار برخى  را براى پايان دادن ليگ متوجه  عجل

نمى شوم.
ــاره دورى از فوتبال و  ــى گل محمدى درب  يحي
تعطيلى ليگ گفت: شرايط سختى است به ويژه براى 
ــادت كرده بوديم هر روز  ــا مربيان و بازيكنان كه ع م
ــيم و تمرين كنيم، اما بايد همه دست به  بيرون باش
ــرايط عبور كنيم. همه  ــت هم بدهيم تا از اين ش دس
ــتى را رعايت كنند، در  ــتورات بهداش مردم بايد دس
ــت تا اين ويروس هر چه  ــيار مهم اس خانه ماندن بس

زودتر ريشه كن شود.
ــان و كنترل تمرينات  ــرايط بازيكن او درباره ش
ــه گفت: كنترل بازيكنان با  آن ها در روز هاى قرنطين
توجه به اينكه امكانات محدودى دارند خيلى سخت 

ــت. البته آن ها واقعا همكارى خوبى در اين مدت  اس
ــته اند و با اين امكانات كم و فضاى محدود سعى  داش
ــان را آماده نگه دارند. سعى كرديم  ــته اند بدنش داش
ــان در نظر بگيريم و  برنامه هاى تمرينى خاصى برايش
ــبكه هاى اجتماعى با آن ها  ــن مدت از طريق ش در اي
ــان را  در تماس بوده ايم تا بتوانيم در حد امكان بدنش

آماده نگه داريم.
ــخ به اين سوال كه مديران  گل محمدى در پاس
باشگاه ها نظرات مختلفى درباره ادامه ليگ داشته اند، 
موضع شما در اين رابطه چيست، گفت: در طول اين 
ــپوليس مشخص بوده و آن  مدت موضع باشگاه پرس
ــلامت مردم و جامعه  ــت كه اولويت با س هم اين اس
است. هم من و هم آقاى پيروانى در مصاحبه هايمان 
هميشه به اين موضوع اشاره كرده ايم و باز هم تاكيد 
ــپوليس به هيچ وجه حاضر  ــگاه پرس مى كنم كه باش

ــت جان كسى به خطر بيفتد. وى افزود: در حال  نيس
ــى نگرفته اند و  ــا و AFC تصميم ــا، يوف حاضر فيف
ــان اين است كه بازى ها هر طور هست برگزار  قصدش
ــد. بالاخره  ــال زنده بمان ــت اينكه فوتب ــود به جه ش
مى خواهند تصميمى بگيرند كه به نفع فوتبال باشد؛ 
ــرى وجود ندارد و  ــن عجله اى براى تصميم گي بنابراي
ــاى دنيا هم صبر مى كنند تا  فكر مى كنم در همه ج
شرايط اين ويروس مشخص شود و براى تمام كردن 
ليگ صبر مى كنند. در ايران هم امكان برگزارى ليگ 
در زمان مناسب وجود دارد و دليل اين همه عجله و 
اصرار از سوى برخى براى پايان دادن ليگ را متوجه 

نمى شوم.
سرمربى پرسپوليس گفت: در مورد برگزارى يا 
تعطيلى ليگ ما كاملا تابع تصميم مسئولان هستيم 
ــكلى با اين موضوع نداريم. باز هم مى گويم كه  و مش

ــلامتى  ــت و اولويت با س ــا جام گرفتن نيس بحث م
جامعه است.

ــه اى كه در ايام عيد به  گل محمدى درباره جلس
ــت مديره برگزار كرد،  ــراه پيروانى با اعضاى هيئ هم
ــگاه در حال حاضر خيلى زياد  ــكلات باش گفت: مش
ــگاه شده و  ــكاياتى كه از باش ــت و با توجه به ش اس
ــود دارد كار مديريت  ــه وج ــاى مختلفى ك بدهى ه
باشگاه سخت است. ممكن است در آينده اى نزديك 
ــگاه نباشد. در اين  ــايند باش اتفاقاتى بيفتد كه خوش
جلسه راجع به اين حرف زديم كه در كنار هم باشيم 
و در اتحاد كامل بتوانيم مشكلات را برطرف كنيم. در 
حال حاضر پرسپوليس بيشتر از هر چيزى به يكدلى 
ــاد نياز دارد و اين موضوع بايد بين همه اركان  و اتح
تيم و باشگاه و همينطور هواداران وجود داشته باشد 

تا بتوانيم از اين شرايط سخت عبور كنيم.

ب ى رو ي ب
ــم فوتبال  ــرمربى تي ــه نويى س  اميرقلع

سروس ــااالله وي ــرد: ان ش ــار ك ــپاهان اظه س
ــود چرا كه  ــريعتر نابود ش كرونا هر چه س
شرايط سختى است و با شروع موج دوم 

ــروس  از لحاظ  ــن وي اي
مردم  ــه  ب اقتصادى 

ــر  به خصوص قش
ــر   پذي ــيب  آس
مى آيد.  فشار 
م  ر ا و ــد مي ا

دولتمردان 
و 

ر ز ب ولان و ى
تقديرى از اين عزيزان
ــه داد: او ادام
ــاير ت هم همانند س
ــ آنلاين انجام مى ش
ــوه تمرين مثل اين نح
مى ماند، چون فوتبال

و در داخل زمين مسابق
ــوق و درگيرى شور و ش
ــدارد و مس ــردن لذت ن ك
ــون ــد. البته اكن مزه نمى ده
ــلام ــائل مهم تر است يكى س مس

ــكلات و دغدغه هاى اقتص ديگر مش
و به تنها چيزى كه نبايد فكر كنيم
على كريمى، سيد جلال حسينى
كار هاى پهلوانانه انجام مى دهند
ــپاهان و بازيكنا ــگاه س و باش

ــيد جلال ش انجام مى دهد. س
ــود و اين توقع از ــم ملى ب تي
بازيكن را خيلى دوست دارم
قلعه نويى درباره
ــال چـ ــدون فوتب ب
ــت: به هر گف
بيشـ


